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 توکلی: به دنیای قهرمانی  
بر نمی گردم

دوومیدانی  تیم  خبری  نشست  تسنیم: 
بانوان سداد به منظور شرکت در رقابت های 
باشگاه های کشور برگزار شد. سپیده توکلی، 
سرمربی این تیم اظهارداشت: ما و ورزشکاران 
در  سال  چند  که  بودیم  تیمی  قالب  در 
کنارهم بودیم، اما امسال حامی نداشتیم و با 
رایزنی هایی که صورت گرفت، شرایط برای 
حضور در سداد مهیا شد. ما پنج سال قهرمان 
کشور شدیم و امیدوارم امسال هم قهرمان 
شویم و روی سکو برویم. وی گفت: با توجه به 
مسائل اقتصادی و مشکلاتی که هست، تیم ها 
با مشکل مواجه شدند. مسئولان تیم قبلی ما 
نمی خواستند به بازیکنان پول بدهند  و من 
اجازه گرفتم که لیگ امسال را در تیم دیگری 
باشیم. سرمربی تیم دوومیدانی بانوان سداد 
عنوان کرد: بدنه اصلی تیم از نوجوانان و جوانان 
هستند که در تیم ملی حضور دارند. توکلی 
درباره احتمال بازگشت به دنیای قهرمانی پس 
از خداحافظی که چندماه قبل داشت، ادامه 
داد: در حال حاضر تصمیمی برای بازگشت 
به دنیای قهرمانی ندارم و خوشحالم در بخش 

دیگری از دوومیدانی فعالیت می کنم. 

خارج ازمستطیل سبز

کومان: رای  نمی دهم
کومان سرمربی هــلندی در مـــورد هفته 
پیش رو گفت: موافق نیستم کـــه مهمترین 
هفته دوران مربیگری ام در بارسلوناست. همه 
تیم ها در این چند روز بازی های مهمی را 
پیش رو دارند. فشار برای همه است. ما در همه 
بازی ها تحت فشار قرار داریم. کومان در رابطه 
با انتخابات ریاست باشگاه بارسلونا اظهارکرد: 
من رای نخواهم داد چون بر این باورم که نباید 
رای بدهم. هر یک از نامزدها هر روز درباره 
پروژه شان توضیح می دهند. من باید منتظر 
تصمیم اعضای باشگاه بمانم. تنها پس از 
نتایج آرا خود را وارد ماجرا می کنم. سرمربی 
بارسلونا درباره برنامه اش در صورت ناکام 
ماندن در فتح جام در این فصل گفت: بارسا 
خیلی تحت فشار است. اگر نتوانیم عنوانی 
به دست آوریم مسئولیتش با من است و مقصر 
من هستم. هرگز به از دست دادن و شکست 
فکر نمی کنم. همیشه به پیروزی فکر می کنم 
اما نمی دانم چه اتفاقی خواهد افتاد، با این حال 

من خوشبین هستم.

خـــبر

د یـــد گــاه

انتخابات فدراسیون فوتبال امروز برگزار می شود. با 
توجه به اصلاح اساسنامه و سابقه مدیریت نامزدها، باید 
شاهد انتخابات پرشوری باشیم. در این دوره از انتخابات 
نماینده های مربیان و بازیکنان نیز می توانند جزو اعضای 
مجمع باشند و بدون شک برای ریاست باشگاه و نواب آن 
اتفاقات جالبی باید رخ دهد. با توجه به اینکه در این مدت در 
فضای مجازی، رادیو و تلویزیون، نامزدها مطالب و برنامه های 
خود را مطرح کرده اند، اعضای مجمع با آگاهی و اطلاع کامل 
از شرایط هر نامزد و نواب وی، می توانند روی عملکرد آنها 
بررسی لازم را انجام دهند و رأی مدنظرشان را به صندوق 
بیندازند. در این میان مطرح کردن بحث  دادن رأی باندی 
و گروهی درست نیست چون در انتخابات بزرگ تر مانند 
ریاست جمهوری و مجلس شورای اسلامی نیز تلاش های 
زیادی برای تجمیع آرا وجود دارد و چنین رایزنی کار 
مطرودی نیست. با توجه به اینکه نامزدها رایزنی های خود 
را انجام دادند و تنها علی کریمی به واسطه آنکه اسطوره 
فوتبال ایران است و چهره ای شناخته شده محسوب 
می شود، با سبک و سیاق خود عمل کرد ولی سه نامزد دیگر 
با نماینده های هیات ها و باشگاه ها و دیگر اشخاصی که حق 
رأی داشتند، جلساتی برگزار کردند تا بتوانند آرای بیشتری 
برای خود به دست آورند. مهمترین مساله در خصوص 
انتخابات فدراسیون فوتبال این است که فردی رئیس شود که 
اصلح باشد و بتواند مشکلات پیش روی این ورزش پرطرفدار 
را حل کند. اعضای مجمع قطعا تمامی موارد را با دقت بررسی 
می کنند و البته که مهمتر از بحث انتخاب رئیس، نواب وی و 
هیات رئیسه هستند که منویات مجمع را پیگیری می کنند و 
البته دبیرکل و رئیس و اعضای کمیته های فدراسیون توسط 
هیات رئیسه برگزیده می شوند. بنابراین باید در انتخاب 
اعضای هیات رئیسه دقت کافی اعمال شود. استقلال رأی 
برای تمامی اعضای مجمع وجود دارد و با توجه به اینکه 
در روز انتخابات، دوربین ها و موبایل ها از تمامی افراد حاضر 
گرفته می شود، حتی اگر صحبتی با فردی شده باشد که به 
نامزد مشخصی رأی دهد، او این اجازه را دارد که به فردی 
رأی دهد که قبولش دارد. مسلما هر شخصی که رأی خود 
را به صندوق می اندازد نباید احساس خطری داشته باشد 
چون آرا مخفی هستند و هیچ کس نمی داند هر فردی به چه 
شخصی رأی داده است. در گذشته برای مبارزه با فساد در 
فوتبال، بحث منشور اخلاقی مطرح بود و با دوپینگ، دلالی 
و شرط بندی مبارزه شد. الان نیز هیات رئیسه ای که انتخاب 
می شوند باید از رأس هرم مشکلات را حل کنند. همواره فساد 
را از بالا به پایین نگاه می کردند و نباید نگاه از پایین به بالا 
باشد. اگر در باشگاهی مدیرعامل و هیات رئیسه آن نخواهند 
دلالی، بازیکنی به تیمشان تحمیل کند، قطعا چنین اتفاقی 
رخ نمی دهد. این موضوع در مورد فدراسیون فوتبال به این 
شکل صدق می کند که باید در کمیته های فدراسیون، 
کوچک ترین تخلفی صورت نگیرد. مسلما فدراسیون فوتبال 
می تواند سرچشمه های فساد را از بالا به پایین خشک کند و 

باید پیشگیری از بروز تخلف با جدیت پیگیری شود.

مجمع فدراسیون و انتخاب اصلح

    گاردبینی
محمدرضا اخباری باوجود گــذشت یـــکماه ونیم از 
مصدومیت، همچنان با گارد ویژه در میادین حضور خواهد 
یافت. محمدرضا اخباری در هفته دوازدهم و دیدار مقابل 
گل گهر سیرجان از ناحیه بینی دچار شکستگی شد و جای 

خود را به فرعباسی داد.

            بازگشت
محمد نوری کاپیتان پیکان که حدود 2 هفته پیش 
تست کرونایش مثبت شد و به قرنطینه رفت، با بهبودی 
حالش به تمرینات برگشته است. نوری چند روز قبل 
دوباره تست داد و با منفی شدن این تست شرایط 

بازگشت به تمرینات را به دست آورد.

        رکورد
تیم السد با پیروزی مقابل الدحیل قهرمان جام 
ولیعهد قطر شد. آنها با قهرمانی در جام ولیعهد، به 
هفتاد وچهارمین جام در تاریخ خود دست پیدا کردند 
که یک رکورد قاره ای محسوب می شود. آنها 14 بار 

قهرمان لیگ ستارگان شده اند.

ت
شــ
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انتخابات مهمترین فدراسیون ورزشی کشور امروز 
برگزار می شود. محمود کلهر پیشکسوت فوتبال در 

این خصوص صحبت کرد. 
 دربــاره انتخابات پیش روی فدراسیون 

فوتبال چه نظری دارید؟
 خوشبختانه افرادی که برای ریاست فدراسیون 
فوتبال وارد گود شدند به شرایط واقف هستند 
و می دانند فدراسیون فوتبال چه وضعیتی دارد. 
امیدوارم در نهایت کسی انتخاب شود که از جنس 
واقعی فوتبال باشد. حضور علی کریمی در انتخابات 
فدراسیون فوتبال نوید روزهای خوب را می دهد، او 
از کارشناسان و متخصصان فوتبال استفاده می کند 
و اگر اعضای مجمع به او رای بدهند انتخاب درست 
خواهد بود چراکه به عنوان چهره فوتبالی از همه 
امور مطلع است. متاسفانه در این سال ها مهمترین 
مشکل فوتبال ما عدم استفاده از متخصصان و 
کارشناسان فوتبال بوده است. کسانی که از جنس 
فوتبال هستند در خارج از گود قرار گرفته اند و امور 
به دست افراد غیر فوتبالی افتاد. ما سال هاست که از 
این موضوع ضربه خورده ایم و هیچ کاری هم صورت 
نگرفته است. امسال طبق اساسنامه افرادفوتبالی 
توانستند در انتخابات ورود کنند، امیدوارم که در 
نهایت یک فوتبالی مسئولیت این فدراسیون را بر 

عهده بگیرد.
 در مورد شائبه حمایت وزارت ورزش از یک 

گزینه خاص چه نظری دارید؟
 متاسفانه حمایت از یک گزینه همیشه وجود داشته 
و امیدوارم که امسال چنین اتفاقی نیفتد، اگر وزارت 
ورزش از گزینه خاصی حمایت کند ما برگشت 
به عقب خواهیم داشت، فوتبال سیاسی نیست اما 
با چنین تصمیماتی رنگ و شکل سیاسی می گیرد. 
من فکر می کنم در ظاهر صحبت از این است که 
وزارت ورزش و جوانان از گزینه خاصی حمایت 
نمی کند اما در باطن این اتفاق خواهد افتاد، در هر 
حال اگر چنین چیزی صحت داشته باشد بلاتکلیفی 
از فوتبال ما جدا نخواهد شد و مشکلات بیشتر از 

گذشته می شود.
 در مورد وضعیت پرسپولیس و قهرمانی در 

نیم فصل چه نظری دارید؟
 پرسپولیس با شایستگی تمام توانست در نیم فصل 
قهرمان شود، در یک مقطعی بعداز لیگ قهرمانان 
پرسپولیس فرازوفرود زیادی داشت در خط حمله 
کمرنگ شده بود ، اما رفته رفته بر مشکلات غلبه 
کردند و ضعف فردی بازیکنان هم برطرف شد. 
هم اکنون پرسپولیس در شرایط کاملا ایده آل 
قرار گرفته و شیوه بازی اش قابل قبول است. اگر 
به همین روند ادامه دهد در نیم فصل دوم هم 
نتایج خوبی کسب خواهد کرد و عنوان قهرمانی را 

به دست می آورد. 

گفــت و گــو
محمود   کلهر:
 نامزدهای 

 فدراسیون به 
شرایط واقف  هستند! 

فوتبال داخلی
ایسنا: بارها در مورد جادوگری در فوتبال شنیده ایم. این 
پدیده در فوتبال عمری حدود دو دهه دارد و متاسفانه هنوز 
هم هستند مربیانی مطیع و چشم و گوش بسته که به افرادی با 
ادعای رمالی در فوتبال اعتماد می کنند و برای فرار از مشکلات 
فنی، به سراغ کسانی می روند که با دریافت مبالغ هنگفت به آنها 
وعده های پوچ می دهند. ظاهرا این بار پای جادوگران به فوتبال 
زنان باز شده است. براساس تصاویری که از دیدار سپاهان 
اصفهان و  شهرداری سیرجان در هفته دوم دور نهایی لیگ برتر 
زنان منتشر شده، نشان می دهد فردی بالای تپه  مشرف به 
ورزشگاه صفائیه اصفهان ایستاده و پلاستیکی با محتویات - 
گفته می شود - فضولات حیوانی در دست دارد تا با این اقدام 
نتیجه مسابقه را به سود تیم یکی از دو تیم رقم بزند. این فرد که 
پیش از این هم سابقه رمالی و جادوگری در فوتبال داشته و 
توسط کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال هم محروم شده، ظاهرا 

این بار به فوتبال زنان ورود کرده است.

بین الملل
 باشگاه پاری سن ژرمن تا پایان دیدار برگشت برابر بارسلونا 
به امباپه فرصت داد تا تصمیم نهایی خود را برای ماندن و یا 
جدایی اعلام کند. به گزارش اسپورت، قرارداد کیلیان امباپه با 
پاری سن ژرمن در تابستان ۲۰۲۲ به پایان خواهد رسید. رئال مادرید 
سخت به دنبال جذب این بازیکن جوان فرانسوی  است این درحالی 
است که پاری سن ژرمن هم به دنبال متقاعد کردن او برای تمدید 
قرارداد است. امباپه تصمیم نهایی خود را برای ماندن و یا جدایی از 
پاری سن ژرمن نگرفته است. او تاکنون چندبار به پیشنهاد باشگاه 
فرانسوی برای مذاکره پاسخ منفی داده و آن را به تاخیر انداخته 
است. باشگاه پاری سن ژرمن تا ۱۰ مارس یعنی بعد از پایان دیدار 
برگشت برابر بارسلونا به امباپه فرصت داده که پاسخ نهایی خود 
را به باشگاه درباره ماندن یا جدایی اعلام کند. پاری سن ژرمن در 

دیدار رفت برابر بارسلونا با درخشش امباپه با 
نتیجه ۴ بر یک به پیروزی دست پیدا کرد 

تا شانس بالایی برای صعود به دور بعد 
داشته باشد. طبق اعلام روزنامه مارکا 
را  امباپه  فروش  رقم  پاری سن ژرمن 
هم تعیین کرده است و با کمتر از ۱۸۰ 

میلیون یورو این فوق ستاره 
خود را نخواهــد فروخت. 
رئال  باتوجه به بحران مالی 
که به خاطر کـرونا به وجود 
آمد به سختی می تواند که 
این رقم را پــرداخت کند و 
شاید بازیکنــانی از این تیم 
به عنوان بــخشی از قرارداد 

راهی پاریس شوند.

عزیزا...  محمدی 
نایب رئیس اتحادیه باشگاه ها

هومن   افاضلی:
 چنددستگی در استقلال باید درست شود 

هومن افاضلی کارشناس فوتبال ایران گفت: مردم باید یاد بگیرند که 
هر حرف و مطلبی در فضای مجازی بی منظور و درست نیست، وقتی این را 

بیاموزند به آسانی ابزار عده ای نمی شوند.
 کیفیت نیم فصل اول

هومن افاضلی در خصوص کیفیت نیم فصل اول لیگ برتر اظهارداشت: 
شرایط کیفی لیگ ما در نیم فصل اول تا هفته دوازدهم خوب نبود. برخلاف 
روال سال های گذشته فاصله تیم ها با هم کم شده، یکی از دلایلش این 
است که بازیکنان نخبه لیگ ما به کشورهای دیگر رفته اند و ما نتوانستیم 
از نظر کیفی، خلأ آنها را پرکنیم. برای همین تیم ها به هم نزدیک شده اند 

و تیمی که بازیکن شاخص داشته باشد در لیگ کم است. 
 مدعیان 

کارشناس فوتبال ایران در مورد اینکه امسال چه تیم هایی مدعی اصلی 
قهرمانی هستند، تصریح کرد: پرسپولیس، سپاهان، استقلال و تراکتور از 
نظر کیفیت و پتانسیل فردی با بقیه تیم ها تفاوت دارند. بقیه تیم ها تقریبا 
در یک سطح قرار دارند. دو تیم سپاهان و پرسپولیس روند رو به رشدی 
دارند اما استقلال پرنوسان است چون در این باشگاه چنددستگی حاکم 
شده و روی بازیکنان هم تاثیر گذاشته، به طوری که دو سه گروه متفاوت 

دارند. استقلال تا این مساله را حل نکند نمی تواند از همه پتانسیل خودش 
برای قهرمانی استفاده کند. وی با اشاره به شرایط تیم تراکتور عنوان 

کرد: تراکتور با توجه شرایطی که داشته، رویه های متفاوتی را طی 
کرده است. رسول خطیبی سومین مربی است که در این فصل 
روی نیمکت این تیم نشسته و این مساله باعث می شود که تیم 
تراکتور نتواند شکل مشخصی داشته باشد. تغییر مداوم باعث 
می شود، بازیکنان نتوانند تمرکز و به یک سبک بازی عادت کنند. 
به همین خاطر تراکتور به رغم اینکه از نظر کیفیت مهره ای تیم 

بسیار خوبی است، به جای بالای جدول در رتبه های 
میانی قرار دارد.

  فضای مجازی 
کارشناس فوتبال ایران در مورد اثرات 
گسترده فضای مجازی بر روی فوتبال 
کشورمان گفت: این فضا در همه جای دنیا 

وجود دارد و می تواند هم تاثیر مخرب 
داشته باشد، هم تاثیر مثبت، بستگی 
دارد که چگونه از آن استفاده شود. 

شما نمی توانید بگویید ما آن را نمی خواهیم. به هر حال بخشی از دنیای 
امروز است که گردش آزاد اطلاعات در آن وجود دارد. وی افزود: چند 
موضوع به ما کمک می کند که این فضا را بهتر مدیریت کنیم. اول اینکه 
باید بپذیریم این فضا، جزئی از دنیای امروز است. دوم اینکه باید فرهنگ 
اجتماعی خودمان را بالا ببریم. هرچه فرهنگ اجتماعی ما بالاتر برود، 
تاثیر این فضا کمتر می شود چون آدم ها به آسانی هر مطلبی را نمی پذیرند. 
وقتی آدم ها روشن شوند که هرکسی هرچیزی می گوید دلیل بر درستی 
آن نیست، قبول هر حرف و مطلبی به آسانی اتفاق نمی افتد. سومین 
مساله این است که خود بازیکنان و مسئولان باید برای استفاده از 
فضای مجازی در خود باشگاه قواعدی وضع کنند که بتوانند درون 
خودشان مسائل را مدیریت و سازماندهی کنند. افاضلی در مورد 
اینکه کانا ل ها و پیج های مجازی باعث جریان سازی و جوسازی 
علیه بازیکنان، مربیان، داوران می شوند، گفت: نمی توانیم 
این فضا را ببندیم. باید در مورد آن فرهنگسازی 
شود، مردم باید یاد بگیرند که هر حرف 
و مطلبی در فضای مجازی بی منظور و 
درست نیست. وقتی این را بیاموزند 
به آسانی ابزار عده ای نمی شوند چون 
آنها حرف هایی را مطرح می کنند 
که منظور دیگری دارند و به دنبال 

منفعتی هستند. 

آرمان ملی: زلاتان ابراهیموویچ، ستاره سوئدی تیم فوتبال میلان 
این روزها با  لبران جیمز، فوق ستاره بسکتبال آمریکا دعوای رسانه ای 

راه انداخته است. 
 انتقاد زلاتان از جیمز

زلاتان ابراهیموویچ، ستاره سوئدی تیم فوتبال میلان در ادامه 
توصیه های خود برای پرداختن ورزشکاران حرفه ای به ورزش به سراغ 
موردجدیدی رفته و این بار، »لبران جیمز«، فوق ستاره بسکتبال آمریکا 
را هدف قرار داده است. به عقیده بازیکن پیشین تیم فوتبال لس آنجلس 
گلکسی، ورزشکارانی که رزومه مشخصی در جهان ورزش دارند نباید 
به دنبال فعالیت های سیاسی باشند. زلاتان گفت: کاری را انجام دهید که 

در آن خوب هستید. من فوتبال بازی می کنم چون در این رشته، بهترین 
هستم. من سیاستمدار نیستم ولی اگر سیاستمدار بودم، فقط کارهای 
سیاسی انجام می دادم. زلاتان تصریح کرد: لبران جیمز، خارق العاده است 
ولی من دوست ندارم که افراد با رزومه و کارنامه مشخص، همزمان با 

فعالیت ورزشی درباره سیاست صحبت و فعالیت کنند.
 پاسخ  جمیز

پس از انتقاد زلاتان به فعالیت های سیاسی لبران جیمز، فوق ستاره 
بسکتبال آمریکا، پاسخ او را داد. لبران جیمز اظهارداشت: من هرگز 
در مورد مسائلی که غلط هستند، سکوت نمی کنم. من در مورد 
مردم، عدالت اجتماعی، تبعیض نژادی و برابری صحبت می کنم 

چون خودم بخشی از این اجتماع هستم. من گروهی 3۰۰ نفره 
از دانش آموزان در مدرسه ام دارم که در همین جامعه در حال 
رشدوحرکت هستند و نیاز به یک صدا دارند. وی ادامه داد: من فقط 
نمی توانم به ورزش بچسبم، چون می دانم از طریق ورزش، صدای 
من قدرتمندتر خواهد بود. لبران جیمز در واکنش به اظهارات زلاتان 
گفت: خنده دار است. او )زلاتان( در سال ۲۰۱۸ می گفت که در سوئد 
به خاطر نام خانوادگی اش )ابراهیموویچ( که شبیه سوئدی ها نیست 
به او توجه نمی شود. او از نژادپرستی حرف می زد. من از دید ذهن 
روشنفکر خودم صحبت کردم. او شخص بدی را برای حمله انتخاب 
کرده، چون من در هرحال کار خودم را انجام می دهم. زلاتان در 
۲۰۱۸ گفته بود: مطمئن هستم اگر فامیلی من هم اندرسون یا 
اسونسون بود، همه رسانه ها از من دفاع می کردند. این مربوط به 
نژادپرستی است. من نمی گویم نژادپرستی است اما تحت پوشش 

نژادپرستی انجام می شود.

دعوای غول های فوتبال و بسکتبال!

آرمان ملی: انتخابات فدراسیون فوتبال امروز در حالی 
برگزار می شود که »علی کریمی«، »شهاب الدین عزیزی خادم«، 
»مصطفی آجرلو« و  »کیومرث هاشمی « به رقابت می پردازند تا 

بعداز ماه ها رئیس جدید این فدراسیون انتخاب شود. 
  برگزاری  انتخابات 

انتظارها برای برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال به سرآمده 
و امروز تکلیف ریاست فدراسیون فوتبال و اعضای هیات رئیسه 
این فدراسیون مشخص خواهد شد. مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال متشکل از ۸۹ عضو )فقط ۸۷ عضو در مجمع حق رای 
خواهند داشت( امروز )یکشنبه( ساعت ۱۰ صبح در سالن اجلاس  
سران گردهم می آیند تا تکلیف مهمترین ورزش ایران را تعیین و 
آینده این ورزش را به دستان ریاست جدید و اعضای هیات رئیسه 
واگذار کنند. برگزاری انتخابات این فدراسیون در شرایطی است 
که یکسال قبل کمتر کسی تصور می کرد بعداز ایرادهای فیفا به 
اساسنامه این فدراسیون و مشکلاتی که در ادامه در مسیر تصویب 
اساسنامه به وجود آمد، انتخابات در سال ۹۹ برگزار شود اما 
بالاخره مجمع انتخاباتی روز یکشنبه  تشکیل می شود و در حضور 
وزیرورزش و معاون وی، صاحبان آرا تکلیف ۱۱ عضو هیات رئیسه 
را مشخص خواهند کرد. حساس ترین بخش این انتخابات، مربوط 
به رقابت ۴ نامزد ریاست فدراسیون فوتبال است که برخلاف 
پیش بینی ها، هیچ یک از انتخابات کناره گیری نکرده اند. این 
موضوع به این معنی است که هر ۴ نفر نسبت به موفقیت خود 
در این انتخابات امیدوار هستند و قرار نیست کسی به نفع کس 
دیگری کنار برود و احتمالا در رقابتی نزدیک، صاحب طبقه پنجم 
ساختمان فدراسیون فوتبال و اتاق ریاست خواهد شد. مصطفی 
آجرلو، شهاب الدین عزیزی خادم، علی کریمی  و کیومرث هاشمی   
چهار نفری هستند که پا به این عرصه گذاشته اند و با برنامه های 
خود امیدوار به خروج فوتبال ایران از رکود هستند و قصد دارند 

فدراسیونی بدهکار را از بحران خارج کنند. به جز صندلی ریاست، 
باید تکلیف ۱۰ کرسی هیات رئیسه هم مشخص شود. بعداز 
تعیین ریاست فدراسیون فوتبال، نوبت به رأی گیری برای 3 نامزد 
پیشنهادی رئیس جدید برای سمت های نایب رئیس اول، دوم 
و سوم )بانوان( است. اعضای مجمع به نفرات معرفی شده رای 
خواهند داد و کسی که ۵۰ درصد آرا را به دست آورد، می تواند 
همراه با رئیس جدید راهی ساختمان »سئول« شود. در ادامه 
حاضران برای سمت های باقی مانده در هیات رئیسه رای گیری 
می کنند. از میان داوطلبان، دو نفر از میان مدیران عامل باشگاه ها، 
دو نفر از میان روسای هیات های فوتبال و همینطور سه نفر از میان 
کارشناسان انتخاب خواهد شد. در این بخش هم نفراتی که در هر 
بخش بیشترین آرا را به دست بیاورند، راهی هیات رئیسه می شوند 
که با توجه به تعدد نامزدها، احتمالا آرا میان افراد مختلف تقسیم 

خواهد شد و رقابت سخت تر از بخش ریاست است.
  پروتکل  بهداشتی 

مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال صبح روز یکشنبه در سالن 
اجلاس سران در شرایطی برگزار می شود که این فدراسیون 
پروتکل های رسانه ای را برای حضور افراد و نمایندگان رسانه های 
جمعی مشخص کرد. طبق برنامه، آی دی کارت های صادره به نام 
فرد تنها ملاک جهت ورود اهالی رسانه به داخل مجمع است که 
افرادی که آیدی کارت نداشته باشند، به هیچ عنوان حق ورود به 
مجمع را نخواهند داشت. همچنین لایو اینستاگرامی، افراد و 
گروه های رسانه ای ممنوع است و نمایندگان فدراسیون در جلسه 
در صورت مشاهده آی دی کارت خبرنگار مربوطه را ضبط خواهند 
کرد. همچنین بلافاصله بعداز پایان مجمع و انتخاب رئیس، نشست 
خبری سکاندار جدید فدراسیون فوتبال در سالن کنفرانس شهید 
رضایی نژاد برگزار خواهد شد. فدراسیون فوتبال پروتکل های 
دیگری را برای حضور تصویربرداران و عکاسان و خبرنگاران در نظر 

گرفته و قرار است هماهنگی های لازم در این زمینه صورت بگیرد. 
  نظر  کارشناس 

مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال اعتقاد دارد اگر هر یک از 
نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال به این سمت برسد، اتفاق 
جدیدی برای فوتبال کشور رقم نمی زند. امیررضا واعظ آشتیانی 
درباره انتخابات فدراسیون فوتبال اظهارداشت: همه قبول دارند 
ورزش به یک صنعت بزرگ و پولساز تبدیل شده که به ندرت 
ورشکسته می شود و در تلاطم های اقتصادی جهان، کمترین 
آسیب را می بیند. می توانیم بگوییم درآمد هزینه فوتبال به واسطه 
مردم جوامع مختلف تامین می شود و فوتبال یک صنعت است. 
آیا این نامزدها افراد صنعتگر فوتبال هستند و آگاهی دیپلماسی 
ورزشی، سیاسی، فرهنگی و اجتماعی دارند؟ آیا سهم اقتصاد در 
فوتبال را تعیین و سازوکار رسیدن به آن را مشخص کرده اند؟ 
وی که با برنامه »تهران ورزشی« رادیوتهران گفت وگو می کرد، 
تصریح کرد: آیا نامزدهای ریاست فدراسیون، سازوکار دیپلماسی 
ورزشی را که بخشی از فوتبال است، تبیین کرده اند؟ سوالات 
بی شماری از طرق مختلف ایجاد می شود. صحبت های کاندیداها، 
کلی گویی و درباره مسائل روزمره مردم است. زدن حرف های 
تکراری هنر نیست و باید ایده های جدید و مبتنی بر نیاز به تحول 
نشان دهد. چون تحول گرایی گره ماست. مدیرعامل پیشین 
باشگاه استقلال درخصوص مشکلات مالی فدراسیون فوتبال و 
اینکه رئیس جدید باید پول بیاورد، بیان کرد: معتقد نیستم که 
رئیس فدراسیون پول بیاورد. در این صورت او با یک تدارکاتچی 
چه فرقی می کند؟ رئیس فدراسیون فوتبال باید گروهی ایده پرداز 
داشته باشد که نکات جدیدی برای درآمدزایی مطرح و خلق 
سرمایه کنند. حرف های تکراری یعنی دورباطل که ما همه چیز 
را تکرار می کنیم، هیچ چیز هم محقق نمی شود. واعظ آشتیانی در 
مورد لزوم هماهنگی رئیس آینده فدراسیون فوتبال با نهادهای 
گوناگون کشور خاطرنشان کرد: ارتباط با نهادهای مختلف برای 
محقق کردن برخی مسائل، موضوع جدیدی نیست و همواره مهم 
بوده است. ما موضوعات مهمتری داریم و اگر در بخش اقتصادی 
موفق شویم، می توانیم هماهنگی خوبی با نهادها و گروه های 
مختلف داشته باشیم. وی  با انتقاد از نامزدهای ریاست فدراسیون 
فوتبال گفت: نظر هرکسی قابل احترام است، اما نظرم بر این است 
که اتفاق جدیدی با انتخاب هر یک از این افراد نمی افتد. نگاه خوبی 
در انتخاب این افراد نمی بینم و چالش های متعددی وجود دارد. 
تنها حرفی که از کفاشیان شنیدم و کاملا درست بود، این است که 
ایشان و دوستانش، فدراسیون را تبدیل به باتلاق کردند و گروهی 
که می آید، باید خیلی  هنر داشته باشد تا بخش کوچکی از این 
باتلاق را خشک کند. مدیرعامل باشگاه استقلال با اشاره به لزوم 
چندبعُدی بودن کار ریاست آتی فدراسیون فوتبال اظهارداشت: 
فوتبال ظرفیت های بسیاری دارد و هوشمندی، آگاهی و استفاده 
از متخصص در عرصه های مختلف می خواهد. بخش فنی یک بعُد 
قضیه است و همه شعار می دهند که ورزش، اقتصاد و صنعت است. 

این صنعت یک صنعتگر می خواهد و نمی شود فقط شعار دهیم.

امروز   و  با   برگزاری   انتخابات   فدراسیون صورت می گیرد

انتخاب رئیس جدید فوتبال


